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“De gemeenschappelijke 
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Voor u ligt een nieuwe Spraakwater, met als 
thema: De zorg in de toekomst. 
Samen met andere zorgaanbieders in de 
regio Capelle en Krimpen aan den IJssel is De 
Vijverhof in gesprek over hoe toekomstige 
ouderen later hun leven willen leiden. En hoe 
wij daar als ouderen(zorg)organisaties nu al op 
zouden kunnen voorsorteren. De toekomst van 
de ouderenvoorzieningen in Nederland is een 
onderwerp dat overal hoog op de agenda staat. 
En niet alleen vanwege corona. Deze pandemie 
maakt hooguit duidelijker dat er een ‘zorgkloof’ 
bestaat. Het aantal ouderen in onze samenleving 
neemt toe en het aantal jongeren – en daarmee 
het aantal mensen dat in de toekomst in de 
zorg werkt – neemt af: de zogeheten ‘dubbele 
vergrijzing’. 

Het is daarom van groot belang dat er een 
maatschappelijke dialoog op gang komt over wat 
we van de ouderenzorg kunnen verwachten en 
wat we als samenleving op een andere manier 
moeten oplossen. Op dit moment gaan de meeste 
mensen uit van het idee dat ze altijd ‘recht hebben’ 
op zorg. En dat is begrijpelijk, omdat we het tot nu 
toe ook op deze manier hebben georganiseerd 
in Nederland en we allemaal hebben meebetaald 
aan die zorg. We verwachten dan ook dat die zorg 
er voor ons is als het onze beurt is. Maar als er 
geen mensen zijn om die zorg te verlenen, houdt 
het ergens op. We zouden daarom het gesprek 
moeten voeren over een ‘morele plicht’ voor ons 
allemaal om bij te dragen aan de zorg voor en het 

Wonen voor senioren 
met zorg voor elkaar;
de toekomst van de  
ouderenzorg

welzijn van onze ouderen. Dit is natuurlijk niet dé 
(enige) oplossing. Het zal een mix van verschillende 
aspecten zijn. Naast het beroep op mantelzorgers 
en vrijwilligers, is ook de inzet van technologie 
een belangrijk element. Én niet te vergeten, het 
terugdringen van de administratieve last.
Stel het niet uit. Praat vandaag over morgen. Met 
die boodschap roepen we iedereen in Nederland 
op in gesprek te gaan over ouder worden. Wat kun 
jij betekenen voor de ouderen in jouw omgeving? 
Hoe wil jij zelf oud worden? Wat verwacht je van 
je naasten, je buurt of van de overheid? En zijn die 
verwachtingen realistisch? Wat kun je nu al regelen 
om straks prettig oud te worden?
Ik hoop dat deze Spraakwater u inspireert om na te 
denken over de zorg in de toekomst en wens u veel 
leesplezier!

Daarnaast wens ik u heel fijne feestdagen en een 
gezond en gelukkig 2022!

Marian van Roosmalen, 
directeur-bestuurder De Vijverhof

Spraakwater 19

Heel fijne feestdagen en  

een gezond en gelukkig 2022!
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Ze komt uit Vlaardingen en werkt als zelfstandig veran-
dermanager in het publieke domein. Elsbeth Vogel-de 
Groot houdt zich onder andere bezig met onderwijs en 
jeugdzorg. “In mijn werk hebben vooral kwetsbare kinde-
ren en jongeren mijn aandacht”, vertelt ze. “Maar de zorg 
voor onze kwetsbare medemens vind ik in het algemeen 
een belangrijk thema. Vandaar dat ik me graag inzet als 
lid van de Raad van Toezicht van De Vijverhof. Zo kan ik 
ook een bijdrage leveren aan het welzijn van – en goe-
de zorg voor – kwetsbare ouderen. Want iedereen, jong 
en oud, heeft het recht om echt gezien te worden en op 
oprechte aandacht, ook mensen die niet zo goed voor 
zichzelf kunnen opkomen.” 

Wonen, welzijn en zorg
Elsbeth kende De Vijverhof niet, maar kon zich wel me-
teen vinden in de christelijke identiteit. En hoe meer ze 
over ons woonzorgcentrum te weten kwam, hoe enthou-
siaster ze werd. “Ik vind vooral het totaalconcept van De 
Vijverhof zo goed: wonen, welzijn en zorg, waarbij je kunt 
starten met alleen wonen en – waar nodig – zorg kunt 
toevoegen. Een fijne woonomgeving met goede voorzie-
ningen is belangrijk voor je welzijn, om je fijn te voelen. 
Een warme gemeenschap, waar mensen elkaar ontmoe-
ten en naar elkaar omkijken. Hier gebeurt dit, dat vind ik 
mooi om te zien. Het past precies bij mijn idee van per-
soonsgerichte zorg: kijk naar de persoon en naar wat ie-
mand nodig heeft en probeer hierop aan te sluiten.”  

Meer samen doen
Hoe denkt Elsbeth over de zorg van de toekomst? “We 
zien het aantal ouderen toenemen. Dus ik denk dat we 
het moeten hebben van innovatie en innovatieve produc-
ten die de zorg makkelijker maken, in combinatie met de 

RvT-lid Elsbeth Vogel-de Groot 

Sinds mei 2020 is Elsbeth  

Vogel-de Groot lid van de Raad van 

Toezicht (RvT) van De Vijverhof. In 

haar portefeuille: human resource 

management (personeelszaken) en 

organisatieontwikkeling. Hoe ziet zij de 

ouderenzorg, nu en in de toekomst? 

Mijn idee van 
persoonsgerichte 
zorg: kijk naar de 
persoon en naar wat 
iemand nodig heeft 
en probeer hierop 
aan te sluiten.”

interview

over de toekomst van 
de ouderenzorg
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gemeenschapszin: ‘het samen doen’. Hiermee bedoel ik 
dat de zorg meer een gemeenschappelijke taak wordt; 
dat het normaler wordt om naar elkaar om te kijken en 
meer samen te leven met kwetsbare mensen in de sa-
menleving. Een meer inclusieve samenleving. Dit zie ik al 
binnen De Vijverhof gebeuren: een grote groep vrijwilli-
gers die belangrijke taken vervullen en natuurlijk het con-
cept Wens zoekt Talent. De mensen binnen en buiten De 
Vijverhof worden zo op een mooie en natuurlijke manier 
met elkaar verbonden.” 

Zorg voor de medewerkers
“Het is ook mijn rol, als lid van de Raad van Toezicht, om 
samen met het bestuur te kijken naar wat er op ons af-
komt en hierop in te spelen. Vanuit de portefeuille human 
resource management en organisatieontwikkeling kijk 
ik hierbij vooral naar organisatiecultuur en de medewer-
kers. Ik geloof in congruentie in een organisatie. Dat als 
je goed zorgt voor je medewerkers, zij ook goed zorgen 
voor de bewoners van De Vijverhof.” Op de vraag of zij 
zich zorgen maakt, antwoordt Elsbeth: “Ik maak me wel 
zorgen over ontwikkelingen ten aanzien van het perso-
neelstekort en de manier waarop de zorg onder druk 
staat.” 

Zelf beslissen
Maakt Elsbeth zich zorgen over de voorzieningen als ze 
zelf ouder is? “Nee, nog niet. Ik ben nog jong, maar ik 
wil graag zo lang mogelijk zelfstandig blijven wonen. Het 
liefst in een gemeenschap. Ik heb er vertrouwen in dat ik 
de zorg die ik nodig heb, goed kan organiseren. Waar ik 
dan op hoop? De persoonsgerichte zorg waar ik het net 
over had. Ik hoop zo veel mogelijk zelf te kunnen beslis-
sen en dat de zorg aansluit bij wie ik als persoon ben. Een 
mooi voorbeeld hiervan zag ik binnen De Vijverhof: de 
welzijnsactiviteiten sluiten met verhalen en voorwerpen 
aan bij de levensgeschiedenis van de bewoners. De wel-
zijnsmedewerkers gaan met zoveel passie op zoek naar 
dingen die de bewoners helemaal laten opbloeien. Ont-
zettend mooi en waardevol om te zien. Zulke zorg wens 
je iedereen.”  

“Ik geloof in congruentie 
in een organisatie. Dat 
als je goed zorgt voor je 

medewerkers, zij ook goed 
zorgen voor de bewoners 

van De Vijverhof.”

Brigitte Roukens:

“De zorg van De Vijverhof  
bevalt meer dan prima”

De thuiszorg van De Vijverhof bevalt haar heel goed, en 
in combinatie met haar eigen huishoudelijke hulp kan 
Brigitte Roukens zich thuis nog goed redden. Toch heeft 
ze zich alvast voorbereid op mindere tijden: “Afgelopen 
voorjaar heb ik me ingeschreven voor een huurwoning 
van De Vijverhof. Daar kun je leuk wonen, in een voor 
mij bekende omgeving. Met alles in de buurt: zorg en 
winkelcentrum De Koperwiek.” 

Vertrouwen 
Brigitte Roukens kende De Vijverhof niet, tot ze op zoek 
was naar thuiszorg. “Die zorg is uitermate goed: ze komen 
hun afspraken na – en dat is zeker niet overal zo. Ook 
vind ik het fijn dat het thuiszorgteam bestaat uit een vrij 
vaste groep. Ik zie bijna altijd dezelfde gezichten. Dat 
geeft vertrouwen. Ik weet niet wat de toekomst brengt, 
maar ik wil wel graag voorbereid zijn als ik meer hulp 
nodig heb. Wat ik dan belangrijk vind? Dat ik mijn eigen 
tijd mag indelen: slapen en wakker worden wanneer ik 

Zo lang mogelijk thuis blijven wonen is tegenwoordig 
de norm. Veel ouderen willen dat ook. En met thuiszorg 
is dit vaak prima te doen. Maar er komt misschien een 
tijd dat thuiszorg niet meer volstaat. Wat dan? Brigitte 
Roukens vertelt over haar besluit om zich alvast in te 
schrijven voor een huurwoning van De Vijverhof. 

dat wil. Bij mij mogen ze dan als laatste langskomen, 
want ik lig er nooit vroeg in!” 

Aandacht
Ze beseft heel goed dat de wachtlijsten voor woningen 
van De Vijverhof lang zijn. Toch maakt Brigitte Roukens 
zich niet veel zorgen. “Ik maak me niet extra druk om 
dingen die er nog niet zijn. Afwachten maar. Ik hoop wel 
dat het in de zorg de komende jaren beter gaat. Dat er 
beter geluisterd wordt naar de medewerkers. Zij moe-
ten hard werken onder flinke tijdsdruk, dat zie ik graag 
veranderen. Iedereen verdient aandacht. Mensen die 
zorg nodig hebben, maar zeker ook de mensen die de 
zorg verlenen. Als ik in De Vijverhof kom te wonen, zou 
ik ook wel vrijwilligerswerk willen doen, om de zorg te 
ontlasten. Dat lijkt me hartstikke leuk. Ik ben niet mobiel, 
maar er is vast van alles mogelijk op dat vlak. Zo lang ik 
maar niet achter de geraniums terechtkom!” 

“Afgelopen voorjaar  
heb ik me ingeschreven 
voor een huurwoning 
van De Vijverhof” 



8 9

In haar Rotterdamse appartement kijkt ze uit over de 
Maas. “Prachtig toch? Ik heb het hier erg naar mijn zin en 
wil hier zo lang mogelijk blijven wonen. Dat gaat tot nu 
toe prima. Ik heb hulp voor de huishouding en met mijn 
rollator en auto kan ik overal komen. Maar er komt natuur-
lijk een tijd dat ik meer hulp en zorg nodig heb. Dan wil ik 
graag zorg zoals in De Vijverhof.” 

Alle soorten mensen
“Waarom De Vijverhof? Dat vind ik een ontzettend leuk 
huis. Met allerlei soorten mensen door elkaar en er is van 
alles te doen. Het oogt niet als een verpleeghuis en het 
is er warm en gezellig, met ruime kamers – geen kleine 
hokjes. En er is een restaurant. Dat is handig, vooral als je 
gasten krijgt. Dit alles spreekt me enorm aan. Ik heb ken-
nissen die in andere verpleeghuizen wonen, waar bijna 
alles het tegenovergestelde is. Hoe goed de zorgmede-
werkers ook hun best doen, ik vind het daar verschrikke-
lijk en hoop er nooit terecht te komen. Daarom wil ik me 
nu alvast inschrijven voor een plekje op de wachtlijst van 
De Vijverhof.” 

De wens van de cliënt 
Renée Heuthorst-Knol heeft geen kinderen en kleinkin-
deren en wil niemand tot last zijn. “Als het thuis niet meer 
gaat, zou een plek in De Vijverhof dan ook ideaal zijn”, 
geeft ze aan. Wat verwacht ze dan van de zorg? “Ik hoop 
dat de medewerkers zachtaardig zijn. En ik vind het be-
langrijk dat de cliënt voorop staat. Dat, als ik dat niet wil, 
ik niet om 7.00 uur gewekt word en onder de douche 

moet. Dat lijkt me verschrikkelijk. Ik wil graag naar bed 
gaan en opstaan wanneer ik dat wil. Ik hoop dat het is 
zoals ik bij een vriend heb gezien. Hij woonde de laatste 
jaren van zijn leven in een kleinschalige zorginstelling in 
de Achterhoek, daar draaide alles om de wensen van de 
bewoners. Geweldig! Er was een grote tuin met kippen 
en niemand werd ergens toe gedwongen. Hij was daar 
heel gelukkig. Dit vind ik trouwens wel een minpuntje van 
De Vijverhof: dat het middenin een betonwijk staat, met 
weinig groen.”

De toekomst van de zorg
Hoe denkt Renée Heuthorst-Knol over de zorg in de toe-
komst? “Ik denk zeker dat die verandert. Toen jaren gele-
den de bejaardenhuizen werden afgeschaft, vond ik dat 
een slechte beslissing. Hierdoor wordt de eenzaamheid 
onder ouderen een steeds groter probleem. Dat is vrese-
lijk. Daarom denk ik dat er nieuwe woonvormen gaan ont-
staan, zoals hofjes met meerdere ouderen bij elkaar. Voor 
nu is het daarom goed dat De Vijverhof zoveel activiteiten 
aanbiedt, ook voor mensen uit de buurt. Dit is voor mij 
persoonlijk niet belangrijk – ik ben een einzelgänger en 
erg gesteld op mijn privacy – maar ik kan me heel goed 
voorstellen dat het voor andere ouderen heel fijn en ge-
zellig is. Een mooie manier van oud worden, samen met 
anderen.”

Ze kan zich nu nog prima zelfstandig 
redden. Toch is Renée Heuthorst-Knol 
van plan om zich alvast in te schrijven 
voor een plek in De Vijverhof. Waarom 
kiest zij juist voor De Vijverhof? En wat 
verwacht zij van de zorg? 

Renée Heuthorst-Knol:

“De Vijverhof is een  
ontzettend leuk huis, 
waar ik mezelf straks 
graag zie”

Samantha komt uit de commerciële hoek en was bewust 
op zoek naar werk in een wat kleinere organisatie, met 
meer persoonlijk contact. Ze moest even wennen aan 
werken binnen een zorgorganisatie, maar inmiddels zit 
ze helemaal op haar plek. “Iedereen hier is supersociaal, 
aardig en behulpzaam. En de sfeer is warm, anders dan ik 
gewend was. Ik voel me hier helemaal thuis.” 

Meer aandacht
Dat de functie nog niet bestond – en zij ‘m dus deels naar 
eigen inzicht mag invullen – vindt Samantha een mooie 
uitdaging. Net als de uitdaging die er ligt om nieuwe zorg-
medewerkers aan te trekken: niet makkelijk in deze tijd. 
“Sommige vacatures zijn moeilijk in te vullen”, vertelt ze. 
“Daarom willen we de rol van De Vijverhof als werkgever 
wat meer aandacht geven. Dit doen we onder meer met 
een aantrekkelijkere website werkenindevijverhof.nl en 
een wervingsbrochure, waarin we laten zien hoe we ons 

De functie van HR-medewerker bij De Vijverhof bestond nog niet, tot 1 juli 
2021. Vanaf die dag houdt Samantha Meeusen zich onder meer bezig met 
de personeelsadministratie, verzuim en de werving en selectie van nieuwe 
medewerkers. Taken die ze met plezier vervult. 

als werkgever onderscheiden van andere zorginstellin-
gen. Deze brochure leggen we op verschillende plekken 
in de regio neer, zoals het gemeentehuis. We hopen op 
deze manier bekender te worden, zodat mensen eerder 
aan ons denken als ze – ander – werk zoeken.” 

Nieuwe ontwikkelingen 
“We willen graag een goede en leuke werkgever zijn – en 
natuurlijk goede zorg leveren. Nu én straks. Hoe ik zelf te-
gen de ouderenzorg aankijk? Daar had ik nooit echt over 
nagedacht tot ik hier kwam werken. Hoe ziet de zorg er 
straks voor mij uit? Zelf zou ik het liefst zo lang mogelijk 
zelfstandig willen blijven wonen en zelf kunnen beslissen 
over mijn woonsituatie. Sociale contacten vind ik daarbij 
erg belangrijk. Ik ben benieuwd hoe de zorg er dan uitziet, 
de tijd zal het leren. Ik denk wel dat we straks veel meer 
gebruikmaken van technologie in de zorg. Met dit soort 
ontwikkelingen gaan we binnen De Vijverhof zeker mee!”   

HR-medewerker Samantha Meeusen: 

“We willen een goede en leuke 
werkgever zijn”
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“Mensen blijven langer thuis wonen, dus er zijn meer 
mensen nodig voor de zorg”, geeft Frank Kreuning aan. 
“Tegelijkertijd wordt er steeds meer kennis en kunde van 
medewerkers verwacht, omdat de vraag naar moeilijke 
zorg – zoals wondverzorging – stijgt. Terwijl het moeilijk is 
om beschikbare zorgmedewerkers te vinden. Een lastige 
situatie. Ik vind het dan ook hoopvol dat er zoveel goeds 
gebeurt op het vlak van domotica en robots. Ik denk niet 
dat robots veel van de reguliere zorg gaan overnemen, 
maar ondersteunende robotzusters kunnen al veel be-

interview

een hoop mensenwerk.” Wat Frank opvalt, is dat de zorg 
steeds meer is gericht op de behoeften en wensen van 
de cliënt. “We zijn in Nederland heel goed in zorg, maar 
minder goed in maatwerk. Gelukkig is dit aan het veran-
deren en is er steeds meer aandacht voor persoonlijke 
service.”

Kwaliteit van de zorg 
Meer samenwerken met mantelzorgers vindt Frank ook 
belangrijk. “Hoe kunnen we hen meer bij de thuiszorg be-
trekken? Hier is veel winst te behalen. Maar we moeten 
ons ook realiseren dat, hoe mooi het ook is dat iedereen 
lang thuis kan blijven wonen, we goed moeten bewaken 
tot wanneer dit nog kan. Want het moet wel verantwoord 
zijn. Hier moeten we altijd open over blijven naar elkaar. 
Het belangrijkst vind ik de kwaliteit van de zorg. Het moet 
zo zijn dat cliënten tevreden zijn over de zorg die ze krij-
gen en dat medewerkers tevreden naar huis gaan. Mijn 
insteek? Welke zorg wil je dat jouw moeder zou krijgen? 
Als je dat in je achterhoofd houdt, zit je altijd goed.” 

“Welke zorg zou 
jouw eigen moeder 

moeten krijgen? 
Dat is mijn insteek”

Sinds 1 november is Frank Kreuning 

onze nieuwe teamleider thuiszorg. Hij 

stuurt de medewerkers aan, denkt mee 

over het beleid van De Vijverhof en 

zorgt voor structuur. We vroegen hem 

naar zijn kijk op de zorg, nu en in de 

toekomst. 

We zijn in Nederland heel goed 
in zorg, maar minder goed in 

maatwerk. Gelukkig is dit aan 
het veranderen. 

Frank  
Kreuning

Teamleider Thuiszorg:

tekenen. Net als robothonden en -katten trouwens, die 
prima voor een deel als gezelschap kunnen dienen.”
 
Meer aandacht voor service
“Ook de medicatie-uitgifte kan al meer ondersteund 
worden. Bijvoorbeeld met een bakje dat al door de apo-
theek is gevuld met medicijnen en dat elke dag op het 
gewenste tijdstip piept. Wordt het bakje niet door de pa-
tiënt geleegd, dan krijgt een zorgmedewerker een sig-
naal en kan er actie worden ondernomen. Dit scheelt al 
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De belevingstuin: 
ontspanning en  

ontmoeting in het groen 

Er lekker even uit, heel dichtbij, veilig en in het groen: 
dat kan straks in de belevingstuin van De Vijverhof. Goed 
voor het welzijn van onze bewoners en omwonenden, en 
geschikt voor iedereen. Dus met een stevige ondergrond 
die struikelen voorkomt, aantrekkelijke planten, leuke 
bezigheden, schaduwplekjes en bankjes om even uit 
te rusten en met anderen te praten. En, heel belangrijk, 
zonder het gevaar dat mensen verdwalen of weglopen. 

Een door velen gemist deel van de oude Vijverhof keert 
binnenkort terug: de tuin! Niet meer in de vorm van 

vroeger – dus zonder kippen en geitjes – maar wel als 
belevingstuin, geschikt voor iedereen. Dus ook voor de 

bewoners van de PG-afdeling. Een mooi vooruitzicht! 

Meedenken
Lina Krab, lid van de Cliëntenraad van De Vijverhof, is 
blij dat er straks weer een tuin voor bewoners is: “Een 
geweldig leuk idee! De oude tuin van De Vijverhof was 
erg geliefd en vrijwel iedereen betreurde het dat die 
wegging. Fijn dat er weer een stuk groen terugkomt – en 
dat wij er als Cliëntenraad over mogen meedenken. We 
hebben vergaderd over de plannen en aangegeven dat 
de glazen afscheidingswand misschien iets te gevaarlijk 
zou kunnen zijn: stel dat mensen in de tuin in hun 
enthousiasme naar iemand buiten de tuin willen lopen. 
Daarom komt er nu een plantenrand aan de binnenzijde 
van de glazen afscheiding. Wel zo veilig.”  

Meer vrijheid 
Ook over de beplanting is meegedacht. Lina Krab: “Ik 
tuinier zelf graag en heb de tuinarchitect een paar ideeën 
aan de hand gedaan over beplanting die ik goed in de 
tuin vind passen. Het ontwerp is erg mooi geworden en ik 
ben heel erg benieuwd naar het resultaat! De tuin is straks 
voor iedereen, maar het is vooral fijn dat de bewoners 
van de PG-afdeling er zelfstandig naartoe kunnen en zo 
meer vrijheid krijgen. Een heel prettige gedachte.”

“

”

De nieuwe tuin is er straks 
voor iedereen, maar het is 
vooral fijn dat de bewoners 
van de PG-afdeling er 
zelfstandig naartoe kunnen 
en zo meer vrijheid krijgen.

Locatie belevingstuin
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De ontwikkelingen in de (ouderen)zorg gaan snel. Jeroen 
Verveer houdt de vernieuwingen graag bij en onderzoekt 
waar deze binnen De Vijverhof toepasbaar zijn. “Maar ik 
bekijk vooral hoe de dingen binnen deze organisatie nu 
worden gedaan en waar het slimmer kan”, vertelt hij. “Met 
als doel: zorgen dat de medewerkers meer tijd hebben 
voor goede zorg en aandacht voor de bewoners.” 

Slimme innovaties
Een mooi voorbeeld van zorginnovatie is de druppelbril. 
Jeroen legt uit: “Dit is een soort leesbril met een gaatje 
erin waar je een flesje met oogdruppels in kunt plaatsen. 
Een simpele oplossing waarmee cliënten zelf hun 
oogdruppels kunnen toedienen zonder hulp van de 
zorg. Heel simpel en het werkt fantastisch! Ook zijn er 
inmiddels rubberen manchetten op de markt waarmee 
het aantrekken van steunkousen makkelijker gaat en 
minder kracht kost. Hiermee is de polsbelasting van de 
zorgmedewerker kleiner en is er veel minder kans op 
huidschade bij de cliënt.”

Echte aandacht
Slimme technologieën komen er steeds meer, maar Je-
roen verwacht dat de mens in de zorg er altijd zal blijven. 
“Er komen vast slimmere robots, maar het menselijke as-
pect verdwijnt niet, zeker niet bij De Vijverhof. Mensen 
kunnen echte aandacht geven, een heel belangrijk onder-
deel van goede zorg. Maar let wel: het aantal mensen dat 

Hoe gaat de ouderenzorg er straks uitzien? Verandert er veel? En zo ja: wat 
kunnen we verwachten? We vroegen het Jeroen Verveer, verpleegkundige, 
innovatiebegeleider en adviseur kwaliteit. Na een opleiding aan de Health 

Innovation School Rotterdam werkt hij – sinds 1 oktober – twee dagen per week als 
innovatiemedewerker bij De Vijverhof. 

hulp nodig heeft, neemt toe. Niet alleen vanwege de ver-
grijzing, maar ook door dementie en andere psychische 
problemen. Voor het geven van goede zorg zijn veel goed 
opgeleide mensen nodig. Flink opleiden en bijscholen is 
dus hard nodig! En tegelijkertijd moeten we aandacht be-
steden aan gezondheid en leefstijl, zodat ouderen langer 
gezond en mobiel blijven. Wat ook belangrijk is, is ouderen 
motiveren om hun sociale netwerk uit te bouwen. Mensen 
in dat netwerk kunnen naar elkaar omkijken en deels ook 
voor elkaar zorgen. De Vijverhof pakt dit allebei goed op.”

Samen werken aan verbeteringen 
Zelf pakt Jeroen het binnen De Vijverhof in eerste 
instantie wat kleiner aan. “Ik kijk naar hoe medewerkers 
hun werk doen en waarom ze het op die manier doen. 
Van de administratie en de huishouding tot de receptie, 
de horeca en de zorg. Het kan altijd slimmer of simpeler, 
maar als je jouw werk al jaren op een bepaalde manier 
en volgens een vaste routine doet, ben je ‘bedrijfsblind’. 
Ik kijk zo onderzoekend als een kind en met een 
innovatieve blik naar dingen. En ik denk graag met 
collega’s mee waar verbeteringen mogelijk zijn. Op deze 
manier kunnen we met z’n allen ons werk persoonlijker 
maken en de kwaliteit ervan verbeteren. En zo kunnen we 
weer meer betekenen voor anderen. Ik vind het leuk om 
anderen te inspireren op een creatieve manier naar hun 
werkzaamheden te kijken – en naar manieren waarop het 
anders kan. Dit levert vaak heel wat op!” 

De toekomst van  
de ouderenzorg volgens  

innovatiemedewerker  
Jeroen Verveer

“

”

Ik bekijk vooral 
hoe de dingen 
binnen deze 

organisatie nu 
worden gedaan en 
waar het slimmer 

kan.
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We hebben samen heldere afspraken gemaakt over onze 
wensen en eisen en bespreken regelmatig hoe het gaat. 
Dit doen we met de leiding van de schoonmaakploeg 
en met Saukat Nazar-Ali, accountmanager bij VLS. “De 
kwaliteit van schoonmaakwerk moet goed zijn”, zegt Sau-
kat. “Hier werken we hard voor, want klachten willen we 
graag voorkomen. Daarom besteden we veel aandacht 
aan communicatie: goed overleg over wat een opdracht-
gever wil. Daarnaast is het belangrijk dat er vaste men-
sen van ons op een locatie werken, die goed Nederlands 
spreken. Hoe korter de lijntjes, hoe minder kans op mis-
communicatie.”  

Werken aan kwaliteit 
VLS verzorgt de schoonmaak en de glasbewassing.  
Saukat legt uit: “Specifieke punten waar we op letten, zijn 
de entree, de gangen en de deuren. Die moeten spic en 
span zijn. Tot nu toe gaat dit prima: we hebben gelukkig 
geen klachten gehad. Dit willen we graag zo houden. 

Een schone entree en nette gemeenschappelijke ruimtes dragen bij aan een fijne 

woonomgeving. Met het vorige schoonmaakbedrijf kwamen we niet tot het niveau 

dat verwacht mag worden van de schoonmaak in alle complexen. Daarom zijn we 

op 1 maart van dit jaar overgestapt naar een ander schoonmaakbedrijf: VLS. 

“De gemeenschappelijke 
ruimtes moeten spic en 
span zijn.”

Saukat 
Nazar-Ali 

van schoonmaakbedrijf VLS:

Mocht er toch iets niet naar wens zijn, dan zou ik tegen 
de bewoners willen zeggen: spreek gerust onze mede-
werkers aan. We werken aan kwaliteit en als het beter 
kan, horen we het graag!” 

“We werken aan kwaliteit en als het    
beter kan, horen we het graag!” 
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Woningcorporatie Havensteder 
denkt mee over passende  
woningen voor ouderen  
en minder eenzaamheid 

Sabine Smits Schouten is manager 
wijkteam Capelle Noord bij Haven-
steder. De wijkteams zijn verant-
woordelijk voor de verhuur en het 
sociaal beheer. “Dit houdt in dat we 
ervoor zorgen dat de woningen en 
de woonomgeving schoon, heel en 

veilig zijn en dat het er fijn wonen is“, legt Sabine uit. “De 
verantwoordelijkheid voor een leefbare omgeving nemen 
we graag op ons. Daarom maken we – met onder meer 
de gemeente, Welzijn Capelle en De Vijverhof – deel uit 
van de alliantie ‘Eén tegen eenzaamheid’. Samen bieden 
we de bewoners leuke activiteiten en stemmen we die zo 
goed mogelijk op elkaar af.” 

Bewonersactiviteiten
De activiteiten worden georganiseerd op basis van de 
wensen van de bewoners. Sabine: “Zij weten als geen 
ander wat leuk zou zijn, dus we luisteren naar hun ideeën 
en proberen er met onze samenwerkingspartners iets 
mee te doen. Schildercursussen, bingo of filmavonden in 
de recreatieruimtes van onze 55+-woningen bijvoorbeeld. 
Hartstikke leuk en goed voor de onderlinge contacten. 

In de stadsregio Rotterdam beheert en verhuurt woningcorporatie Havensteder 
ruim 45.000 woningen, waaronder 10.000 in Capelle. De insteek: betaalbaar wonen 
voor mensen met een beperkt inkomen of een kwetsbare positie. Ouderen vallen 
vaak ook onder deze doelgroep. Maar het aanbod geschikte woningen is schaars 
en het aantal ouderen neemt toe, terwijl er niet voor iedereen een plek is in een 
verzorgingshuis. Hoe gaat Havensteder hiermee om? 

Bovendien geeft het ons energie! Ook met andere 
huurders gezellig koffie drinken hoort erbij. Voor veel 
mensen is dit hét contactmoment van de dag. Maar we 
doen dit alleen als het kan, want we houden ons uiteraard 
aan de coronamaatregelen. In deze tijden sporen we 
onze huis meesters aan om vooral even tijd te maken voor 
een praatje met de bewoners, of om even – op veilige 
afstand – samen koffie te drinken. Zo proberen we de 
eenzaamheid onder de bewoners tegen te gaan.” 

Levensloopbestendig bouwen
Het aantal ouderen neemt toe. Hoe bereidt Havenste-
der zich hier op voor? Sabine: “Nieuwe woningen die 
we bouwen, maken we direct levensloopbestendig. En 
onze bestaande flatwoningen maken we, waar mogelijk, 
goed toegankelijk met bijvoorbeeld een lift. Ondanks die 
inspanningen, is het langer thuis blijven wonen een pro-
bleem aan het worden. Indicaties voor verzorgingshuizen 
zijn inmiddels zo hoog dat ouderen met bijvoorbeeld be-
ginnende dementie er niet terecht kunnen en soms pro-
blemen veroorzaken. Heel schrijnend. Uiteraard geven 
we dit soort signalen door aan betrokken instanties. En 
zelf proberen we alle 55+-woningen snel van het gas af 

te krijgen en te voorzien van rookmelders, om het veilig 
te houden voor alle bewoners.” 

Betere doorstroming 
Niet alleen het woningtekort onder ouderen stijgt. Ook 
jonge gezinnen staan te springen om een passende wo-
ning. Daarom probeert Havensteder ook te zorgen voor 
een goede doorstroming. “Veel ouderen wonen nog 
steeds in een eengezinswoning, terwijl ze al die ruimte 
niet meer nodig hebben en vaak ook niet willen”, geeft 
Sabine aan. “Ze komen vaak niet eens meer boven om-
dat ze de trap niet meer op kunnen. Samen met de ge-
meente bemiddelen we dan voor een woning die beter 
bij de oudere past, waarbij we ook kijken naar de huur-
prijs. Want de angst van veel oudere huurders is dat ze, 
als ze verhuizen, ineens veel meer gaan betalen. Dit wil-
len we voorkomen. En op deze manier maken we plaats 
voor gezinnen die de ruimte hard nodig hebben. Samen 
met de gemeente werken we aan een idee voor een ver-
huiscoach. Dat is iemand die de oudere huurders helpt 
met alles rondom de verhuizing, inclusief het papier- en 
regelwerk. Het is de bedoeling dat de verhuiscoach in 
2022 begint. Bovendien zoeken we samen met andere 

partijen naar tussenoplossingen, om het verschil tussen 
zelfstandig wonen en een plek in een verzorgingshuis te 
overbruggen. We kijken bijvoorbeeld naar vormen van 
begeleid wonen of andere vormen van wonen met zorg. 
Zo proberen we de dubbele vergrijzing op slimme manie-
ren het hoofd te bieden.” 

“

”

Ondanks de   
inspanningen, is het 
langer thuis blijven 

wonen een probleem 
aan het worden.  
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Alle ruimte om 
te doen waar je 
goed in bent!
Welke functie je ook vervult: 

bij De Vijverhof geven we 

je graag alle ruimte om met 

plezier je werk te doen.  

Met verantwoordelijk heden 

die laag in de organisatie 

liggen, ook bij jezelf. 

Onze insteek?  

Jou laten doen waar 

je goed in bent.

werkenindevijverhof.nl


